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1. Call to order 

The meeting was called to order at approximately 7:33 pm by Phil Matarese. He explained that President 

Sarajean Santoro was unable to attend. The meeting took place over Zoom. 

 

2. Review and approval of minutes 

Phil announced that Hollis sent out the unapproved minutes from the April meeting via email ahead of the 

meeting. We received no comments or corrections about the minutes. A motion to approve the minutes was 

made and seconded. Then, the minutes were officially approved. 

 

3. President's report 

Phil reiterated that Sarajean was unable to attend the meeting, and he said that Sarajean is sorry she cannot 

be here. 

 

Erika mentioned the things the PA did for Teacher Appreciation Week. She said they did many things, and the 

teachers were really appreciative. They also did things for the staff, every day of the week. 

 

Debbie asked about a MuMA update; Phil said there will be a separate item for that. 

 

4. Treasurer's report 

Juan was having trouble with his connection, so Hollis started to provide the MuMA update. She said the PA 

Executive Board really thanks Megan, and the rest of the MuMA Committee. Hollis explained that we had an 

aggressive goal to raise $6000. We raised a bit less, but if we sell the leftover art, we may hit that goal. We 

have the art, and we are working on a way to sell it. They will catalog which children have work leftover. 

Parents will be able to purchase their own child's art if it hasn't already been purchased. They are thinking 

about how to deliver the art after payment. 

 

Juan started the treasurer's report. He informed the community that we have almost $85,000 in our account, 

similar to last month. We raised money from MuMA, but also spent some (preparing for MuMA, snacks, etc.). 

He said that we are working on next year's budget. At the next PA meeting, we will need to vote on the 

budget. We will receive more information by then. The next meeting is important. We will also be voting on 

the new Executive Board. 

 

5. Principal's report 
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Alli greeted the attendees. She mentioned Teacher's Appreciation Week. She said she has been at Muscota 

since 2004, and she had never seen a Teacher's Appreciation like this. Getting Starbucks hand-delivered was 

amazing. She said they felt honored, and they truly thank those involved for everything. 

 

Alli mentioned the dance that was held at Muscota. She said it was incredibly successful. There were more 

volunteers than she's seen in a very long time. There was a DJ booth, kids requesting songs, a photo booth, 

games, etc. She congratulated the student council for making it happen. She suggested that perhaps it can be 

a fundraiser next year. 

 

Alli said that Field Day was also incredible. There were over 20 volunteers. There was a parent-staff tug-of-

war. They had rescheduled the event to avoid heat, but it turned out to be the hottest day of the year! 

 

There were some comments in the chat about parents beating the staff in the tug-of-war; then there were 

responses and jokes about it in both directions. 

 

Alli mentioned that districts are moving to one curriculum, as directed by the Chancellor. Muscota is not 

mandated to switch in September, but it is in good shape to do so. The district is leaning toward 

Expeditionary Learning for ELA, which Muscota already uses. Alli said Muscota is not committed to Eureka for 

math. She said they decided to switch in September, since they will have to eventually switch anyway. 

 

Alli mentioned that there is a lot of professional development in June. 

 

Alli mentioned Summer Rising. Everyone should have gotten their placement by now. If not, or if families that 

applied were not placed anywhere, email Arlette or Denise. The Muscota building will be used by Wheels. 

 

Alli mentioned Lexia. It is a reading program. It is expensive. They are piloting it until the end of the year. She 

said if families are using it and enjoying it, let her know. She also mentioned a program called Max Scholar; 

they are focusing on IEP and ELA students for that. They are tracking data. Kids are telling her they like it. 

 

Alli mentioned field testing. Schools are asked about this every year. This year, they were asked to do this for 

3rd grade ELA. In the past, parents have come together and opted out. She said field testing doesn't really 

help the school. This year, they can pilot it on the computer, and the 5th grade will have to take the test on 

the computer next year anyway; so, they want to do the field test. They don't care how the kids do on the 

test, but doing the field test can help students get used to testing on a computer. 

 

There are some positive comments about Lexia in the chat. Alli mentioned that Muscota has lots of field trips 

coming up. 
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6. Member comments and questions 

Adria stacked. She brought up a possible expansion of Muscota to Middle School. She brought this up at a 

previous meeting, and a related committee has been formed. 

 

Alli said there was a serious Middle School Committee in the past. If this is something parents want to 

explore further, the SLT should be aware. After everyone has been consulted, the person spearheading it 

should write a letter to Manny (the District 6 Superintendent). Alli brought this up with him, and he didn't 

shoot it down, but asked about space. Muscota cannot expand within the building; Amistad wouldn't move. 

 

Adria said they will meet with the SLT next week. She hopes to bring this up to the larger community. Josh 

has done some outreach. Josh Schaffner said he has a connection to a school that recently went through the 

process of expanding to a middle school. He spoke to the person in charge of that, and it turns out that 

person used to be involved with Muscota. Josh's contact said she would be happy to speak to people at 

Muscota. Josh said there are a small handful of schools similar to Muscota, including Central Park East 2 (the 

school where his contact works). 

 

Adria said she heard from a Student Council member that someone who handed over the check for the 

playground expressed the desire for Muscota to expand to a Middle School. From many ends, they are 

putting things together, and they will continue to explore. Alli said that Margret (who presented the check) 

talked about a nearby empty lot. Alli says that Jimmy pursued this. The owner wouldn't sell the lot; that 

person has since passed away, and now the land is owned by her two sons. Perhaps we can approach the two 

sons, and propose a school dedicated to the mom. 

 

Alli also mentioned pursing afterschool possibilities. She spoke to one person, but she got the runaround. 

One group gave Muscota $150,000 for technology, but we don't have money like that to apply to afterschool. 

 

Adria said that a few parents have shown interest in supporting the endeavor to expand to Middle School. 

Whoever else is interested in helping should contact her; she typed her email address in the chat. They need 

to submit a letter by September, if they want to be considered for the following school year. 

 

Phil asked if info about this could be sent out. Hollis said it will be mentioned in her upcoming survey, which 

will be talked about soon. 

 

Hollis mentioned that Lexia is really good. She says her son, who generally struggles with reading, uses it 

regularly. She loves that it is a game that teaches him something. 
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7. School Leadership Team Report 

Phil asked if there is anyone here who can give this report. Alli responded, saying that the SLT is working on a 

comprehensive education plan. They were looking to see if they met the middle-of-the-year benchmarks. Did 

they meet their goals? If not, what can they do? 

 

8. New Business 

● MuMA update 

Phil reminded those in attendance that that this was already discussed earlier in the meeting, so there 

was nothing more to discuss. 

 

● Nominating Committee and June 

Phil asked if Adria would talk about this. She passed to Debbie. Debbie said so far, the Committee 

consists of her and Adria. They are considering if the election should be remote or in-person. Jimmy and 

Juan have reached their term limits; also, she and Yajaira will not be running again. So, the positions of 

Treasurer, Assistant Treasurer, and Translation Secretary are especially important. However, they 

encourage people to run for all positions. People can nominate themselves or someone else. Also, if 

anyone else is interested in joining the Nomination Committee, please let them know; anyone on the 

Committee cannot run for a position. They will send the nomination form out soon. 

 

● PA Survey 

Hollis said they are putting together a simple Google survey, to gauge how this year went, and to 

determine how we can do better next year. This will be sent out within the next few weeks. The PA is 

looking to hold more community engagement and enrichment events, not all fundraisers. Maybe more 

fun stuff, like a movie night or game night. They had great turnouts with volunteers for Field Day and the 

dance. Is this the best time to hold meetings? Should we meet in person? We would like to get the 

biggest cross-section of our community involved. 

 

● Vote: June meeting in person or Zoom 

Phil mentioned the possibility of holding the final PA meeting of the year, including the election, in 

person; if in person, either in the morning or evening. They put together two quick questions for a vote.  

 

Phil conducted the poll. The first question asked attendees if the election should be held in person or 

over Zoom. Debbie mentioned that it cannot be hybrid; one or the other. People voted. 79% voted for 

remote over Zoom. Therefore, the follow-up question was not necessary. Phil mentioned that, of course, 

we were all present remotely, so perhaps the upcoming survey will show different results. 
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Phil asked about the deadline for nominations. Debbie mentioned a date; but people, can also be 

nominated (or can self-nominate) from the floor at the final meeting. 

 

9. Adjournment 

The meeting was adjourned at approximately 8:10 pm. 

 

ESPAÑOL_Acta de la reunión general de AP 16/5/2023 

1. Llama para ordenar 

Phil Matarese abrió la reunión aproximadamente a las 7:33 pm. Explicó que el presidente Sarajean Santoro 

no pudo asistir. La reunión se llevó a cabo por Zoom. 

 

2. Revisión y aprobación de actas. 

Phil anunció que Hollis envió las actas no aprobadas de la reunión de abril por correo electrónico antes de la 

reunión. No recibimos comentarios ni correcciones sobre las actas. Se hizo una moción para aprobar el acta y 

se secundó. Luego, el acta fue aprobada oficialmente. 

 

3. Informe del presidente 

Phil reiteró que Sarajean no pudo asistir a la reunión y dijo que Sarajean lamenta no poder estar aquí. 

 

Erika mencionó las cosas que hizo la PA para la Semana de Agradecimiento a los Maestros. Ella dijo que 

hicieron muchas cosas y que los maestros estaban muy agradecidos. También hacían cosas para el personal, 

todos los días de la semana. 

 

Debbie preguntó sobre una actualización de MuMA; Phil dijo que habrá un artículo separado para eso. 

 

4. Informe del tesorero 

Juan estaba teniendo problemas con su conexión, por lo que Hollis comenzó a brindarle la actualización de 

MuMA. Ella dijo que la Junta Ejecutiva de PA realmente agradece a Megan y al resto del Comité MuMA. Hollis 

explicó que teníamos una meta agresiva de recaudar $6000. Recaudamos un poco menos, pero si vendemos 

el arte sobrante, podemos alcanzar esa meta. Tenemos el arte y estamos trabajando en una forma de 

venderlo. Catalogarán qué niños tienen trabajo sobrante. Los padres podrán comprar el arte de sus propios 

hijos si aún no lo han comprado. Están pensando en cómo entregar el arte después del pago. 

 

Juan comenzó el informe del tesorero. Informó a la comunidad que tenemos casi $85,000 en nuestra cuenta, 

similar al mes pasado. Recaudamos dinero de MuMA, pero también gastamos algo (preparación para MuMA, 

refrigerios, etc.). Dijo que estamos trabajando en el presupuesto del próximo año. En la próxima reunión de 
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la Autoridad Palestina, tendremos que votar sobre el presupuesto. Recibiremos más información para 

entonces. La próxima reunión es importante. También votaremos sobre la nueva Junta Ejecutiva. 

 

5. informe del director 

Alli saludó a los asistentes. Mencionó la Semana de Agradecimiento a los Maestros. Ella dijo que ha estado en 

Muscota desde 2004 y que nunca había visto un Agradecimiento a los Maestros como este. Recibir Starbucks 

entregado en mano fue increíble. Dijo que se sentían honrados y que realmente agradecen a los involucrados 

por todo. 

 

Alli mencionó el baile que se llevó a cabo en Muscota. Ella dijo que fue increíblemente exitoso. Había más 

voluntarios de los que había visto en mucho tiempo. Había una cabina de DJ, niños solicitando canciones, una 

cabina de fotos, juegos, etc. Felicitó al consejo estudiantil por hacerlo realidad. Ella sugirió que tal vez pueda 

ser una recaudación de fondos el próximo año. 

 

Alli dijo que el Field Day también fue increíble. Hubo más de 20 voluntarios. Hubo un tira y afloja entre los 

padres y el personal. Habían reprogramado el evento para evitar el calor, ¡pero resultó ser el día más 

caluroso del año! 

 

Hubo algunos comentarios en el chat sobre padres que golpeaban al personal en el tira y afloja; luego hubo 

respuestas y bromas al respecto en ambos sentidos. 

 

Alli mencionó que los distritos se están moviendo hacia un plan de estudios, según las instrucciones del 

Canciller. Muscota no tiene la obligación de cambiar en septiembre, pero está en buenas condiciones para 

hacerlo. El distrito se está inclinando hacia el aprendizaje expedicionario para ELA, que Muscota ya usa. Alli 

dijo que Muscota no está comprometido con Eureka para las matemáticas. Ella dijo que decidieron cambiar 

en septiembre, ya que eventualmente tendrán que cambiar de todos modos. 

 

Alli mencionó que hay mucho desarrollo profesional en junio. 

 

Alli mencionó Summer Rising. Todos deberían haber obtenido su ubicación a estas alturas. Si no, o si las 

familias que solicitaron no fueron ubicadas en ningún lugar, envíe un correo electrónico a Arlette o Denise. El 

edificio Muscota será utilizado por Wheels. 

 

Alli mencionó a Lexia. Es un programa de lectura. Es caro. Lo están probando hasta fin de año. Ella dijo que si 

las familias lo están usando y disfrutando, háganle saber. También mencionó un programa llamado Max 

Scholar; se están enfocando en los estudiantes de IEP y ELA para eso. Son datos de seguimiento. Los niños le 

dicen que les gusta. 
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Alli mencionó las pruebas de campo. A las escuelas se les pregunta sobre esto todos los años. Este año, se les 

pidió que hicieran esto para ELA de 3er grado. En el pasado, los padres se unieron y optaron por no 

participar. Ella dijo que las pruebas de campo realmente no ayudan a la escuela. Este año, pueden probarlo 

en la computadora, y el 5to grado tendrá que tomar la prueba en la computadora el próximo año de todos 

modos; entonces, quieren hacer la prueba de campo. No les importa cómo les vaya a los niños en la prueba, 

pero hacer la prueba de campo puede ayudar a los estudiantes a acostumbrarse a las pruebas en una 

computadora. 

 

Hay algunos comentarios positivos sobre Lexia en el chat. Alli mencionó que Muscota tiene muchas 

excursiones por venir. 

 

6. Comentarios y preguntas de los miembros 

Adriá apilado. Mencionó una posible expansión de Muscota a la escuela secundaria. Ella mencionó esto en 

una reunión anterior y se formó un comité relacionado. 

 

Alli dijo que en el pasado hubo un comité de secundaria serio. Si esto es algo que los padres quieren explorar 

más a fondo, el SLT debe saberlo. Después de que todos hayan sido consultados, la persona que lo encabeza 

debe escribir una carta a Manny (el Superintendente del Distrito 6). Alli mencionó esto con él, y no lo derribó, 

pero preguntó sobre el espacio. Muscota no puede expandirse dentro del edificio; Amistad no se movía. 

 

Adria dijo que se reunirán con el SLT la próxima semana. Ella espera llevar esto a la comunidad en general. 

Josh ha hecho algo de divulgación. Josh Schaffner dijo que tiene una conexión con una escuela que 

recientemente pasó por el proceso de expansión a una escuela intermedia. Habló con la persona a cargo de 

eso, y resulta que esa persona solía estar involucrada con Muscota. El contacto de Josh dijo que estaría 

encantada de hablar con la gente de Muscota. Josh dijo que hay un pequeño puñado de escuelas similares a 

Muscota, incluida Central Park East 2 (la escuela donde trabaja su contacto). 

 

Adria dijo que escuchó de un miembro del Consejo Estudiantil que alguien que entregó el cheque para el 

patio de recreo expresó el deseo de que Muscota se expandiera a una escuela intermedia. Desde muchos 

extremos, están juntando cosas y continuarán explorando. Alli dijo que Margret (quien presentó el cheque) 

habló sobre un lote baldío cercano. Alli dice que Jimmy persiguió esto. El dueño no vendería el lote; esa 

persona ya falleció, y ahora la tierra es propiedad de sus dos hijos. Tal vez podamos acercarnos a los dos hijos 

y proponerles una escuela dedicada a la mamá. 
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Alli también mencionó buscar posibilidades después de la escuela. Habló con una persona, pero entendió la 

evasiva. Un grupo le dio a Muscota $150,000 para tecnología, pero no tenemos dinero como ese para aplicar 

después de la escuela. 

 

Adria dijo que algunos padres han mostrado interés en apoyar el esfuerzo de expandirse a la escuela 

intermedia. Quien más esté interesado en ayudar debe contactarla; ella escribió su dirección de correo 

electrónico en el chat. Deben enviar una carta antes de septiembre, si quieren ser considerados para el 

siguiente año escolar. 

 

Phil preguntó si se podía enviar información sobre esto. Hollis dijo que se mencionará en su próxima 

encuesta, de la que se hablará pronto. 

 

Hollis mencionó que Lexia es realmente buena. Ella dice que su hijo, que generalmente tiene dificultades con 

la lectura, lo usa con regularidad. Le encanta que sea un juego que le enseñe algo. 

 

7. Informe del equipo de liderazgo escolar 

Phil preguntó si hay alguien aquí que pueda dar este informe. Alli respondió diciendo que el SLT está 

trabajando en un plan de educación integral. Estaban buscando para ver si cumplían con los puntos de 

referencia de mitad de año. ¿Cumplieron sus objetivos? Si no, ¿qué pueden hacer? 

 

8. Nuevo negocio 

● Actualización de MuMA 

Phil recordó a los asistentes que esto ya se discutió anteriormente en la reunión, por lo que no había nada 

más que discutir. 

 

● Comité de nominaciones y junio 

Phil preguntó si Adria hablaría sobre esto. Pasó a Debbie. Debbie dijo que hasta ahora, el Comité está 

formado por ella y Adria. Están considerando si la elección debe ser remota o en persona. Jimmy y Juan han 

llegado al límite de su mandato; además, ella y Yajaira no volverán a postularse. Por lo tanto, los cargos de 

tesorero, tesorero adjunto y secretario de traducción son especialmente importantes. Sin embargo, alientan 

a las personas a postularse para todos los puestos. Las personas pueden nominarse a sí mismas oa otra 

persona. Además, si alguien más está interesado en unirse al Comité de Nominación, hágaselo saber; nadie 

en el Comité no puede postularse para un cargo. Enviarán el formulario de nominación pronto. 

 

● Encuesta PA 

Hollis dijo que están preparando una encuesta simple de Google para medir cómo fue este año y determinar 

cómo podemos hacerlo mejor el próximo año. Esto será enviado dentro de las próximas semanas. La 
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Autoridad Palestina busca realizar más eventos de participación y enriquecimiento de la comunidad, no 

todos para recaudar fondos. Tal vez cosas más divertidas, como una noche de cine o una noche de juegos. 

Tuvieron gran participación con voluntarios para el Día de Campo y el baile. ¿Es este el mejor momento para 

celebrar reuniones? ¿Deberíamos conocernos en persona? Nos gustaría involucrar a la mayor parte de 

nuestra comunidad. 

 

● Votación: reunión de junio en persona o Zoom 

Phil mencionó la posibilidad de realizar la última reunión de la Autoridad Palestina del año, incluida la 

elección, en persona; si es presencial, ya sea por la mañana o por la noche. Juntaron dos preguntas rápidas 

para una votación. 

 

Phil realizó la encuesta. La primera pregunta preguntó a los asistentes si la elección debería realizarse en 

persona o por Zoom. Debbie mencionó que no puede ser híbrido; uno o el otro. La gente votó. El 79 % votó 

por el control remoto en lugar de Zoom. Por lo tanto, la pregunta de seguimiento no era necesaria. Phil 

mencionó que, por supuesto, todos estuvimos presentes de forma remota, por lo que quizás la próxima 

encuesta muestre resultados diferentes. 

 

Phil preguntó sobre la fecha límite para las nominaciones. Debbie mencionó una cita; pero las personas 

también pueden ser nominadas (o pueden autonominarse) desde el piso en la reunión final. 

 

9. Aplazamiento 

La reunión se levantó aproximadamente a las 8:10 pm. 


